
 

PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 
Tid:  2021-03-25 torsdag kl. 17:00 

Plats:  Teamsmöte 

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Jonas Lansing (JL), 

  Lars Juviken (LJ) och Gunilla Gustafsson (GG)  

 

   

1.  LJ öppnande mötet. 

 

2.  RN valdes till mötessekreterare och JL till att justera protokollet. 

 

3.  Dagordningen godkändes. 

 

4.  Föregående styrelseprotokoll 21-01-27 och protokollet från ordförandemötet  

 21-03-07 lades till handlingarna.  

 LJ har skickat protokollet från ordförandemötet till Christel Brorsson HFF.  

 Bert Andersson Gbg FF har även fått muntlig information om mötet.  

 

5.  Det är stor osäkert när lättnader i gällande Coronarestriktioner kan göras. 

 När det sker kommer det säkerligen till att börja med endast tillåtas matcher och i ett 

 senare skede cuparrangemang.  

 Beslutades därför att ställa in Kungsbackalekens sammandrag 15-16/5 och 22-23/5. 

 Beslut om vårsäsongens sista sammandrag 11-12/6 tas tidigast 18/4. 

 Om enstaka matcher kommer tillåtas genomförs matcher på egna initiativ mellan 

 närliggande föreningar. 

 LJ informerar snarast alla föreningar om beslutet att ställa in och hur de enstaka 

 matcherna kan genomförs.    

6. LJ informerade om mötet om Kommunens planer på inomhus- och fotbollsarena,

 där LJ och RN representerade KGFS. Informationen kommer även att lämnas på 

 årsmötet 18/4. 

 

7. Futsal i Kungsbacka diskuterades. Konstaterades att intresset för närvarande är svalt 

 att bedriva fullskalig futsalverksamhet. Några föreningar har bildat futsalsektioner 

 men dessa är vilande. KGFS kommer därför tillsvidare inte att aktivt driva frågan. 

 Först behöver befintliga föreningar eller nystartade futsalföreningar skapa ett större 

 intresse.  



 8. LJ presenterade resultat-, balansräkning och verksamhetsberättelse för 2020 samt 

  förslag på budget och verksamhetsplan för 2021. Samtliga dokument godkändes att  

  presenteras på årsmötet.  

 9. Beslutades att föreslå årsmötet oförändrad medlemsavgift 1 000 kr för 2021. 

 10. Beslutades att genomföra årsmötet digitalt via Teams. 

 11.  Konstaterades att årets valberedning endast bestått att Anna-Karin Gustafsson. 

  Beslutades att JG kontaktar en förening som inte är representerad i styrelsen att de i 

  stället är representerade i valberedningen.     

 12.  Beslutades att betala nyutbildade steg 1-domares utrusning med 1 100 kr.  

  Domare  beställer och betalar utrustningen. Därefter skickas kvittens på betalningen 

  och betalningsuppgifter till kassören HÅ, för utbetalning. 

 13. GG informerade att det kommer genomföras en domarutbildning för enbart tjejer.  

   

 14 Årets utbildningar för nya föreningsdomare kostar 300 kr/pp. Förslås att först  

   ha en regelgenomgång som kostar 2 000 kr och bidrag kan sökas från  

  Idrottslyftet. Därefter genomföra utbildningen för de som verkligen är intresserade 

  och vill döma. 

  För domarutbildningen finns inga bidrag att söka från HFF eller RF-Sisu. Kommunen 

  kan lämna bidrag om utbildningen är minst fem timmar på en dag. Genomförs den 

  på två dagar ska den vara på totalt minst åtta timmar. 

 15. JL informerade att Martin Fransson är intresserad att vara domarmentor. 

 16. Beslutades om KGFS´s rekommenderade domararvoden från 2021, se bilaga från JL. 

 17. Diskuterades Kullaviks nystartade flickakademi. Framfördes synpunkter på dess 

  profilering, stängd ungdomstrupp och i vilken mån verksamheten är i linje med  

  Svensk fotbolls riktlinjer för ungdomsfotboll. Dessutom vikten av att alla föreningar 

  fokuserar på att utveckla alla sina egna spelare. 

 18. LJ informerade om SvFFs nya organisation och brevet som Sebastian Arby och  

  Peter Berggren har sammanställt enligt beslut på ordförandemötet 7/3, se bilaga.  

  Beslutades att styrelsen står som avsändare och skickar brevet till SvFF s arbetsgrupp. 

 19.  RN informerade om inventeringen av 5 mot 5-mål, se bilaga. Då det för närvarande 

  endast saknas mål på Tingbergsvallens konstgräs, beslutades att Tölö IF driver den 

  frågan med Kommunen. 

 

 

 

 



 20.  Nästa styrelsemöte är det konstituerande mötet direkt efter årsmötet 18/4. 

 21.  LJ avslutade mötet. 

 

 

 

 

 Ronny Norberg                                                                   Jonas Lansing 

 sekreterare                                                                 Justeras  

     


